
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 5. maj 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 393
Vil ministeren kommentere artiklerne ”De sundhedsmæssige effekter ved gmo
skal undersøges” og ”Landmand: - Gmo-industrien lever på en løgn” fra Effek-
tivt Landbrug den 20. april 2011 og især forholde sig til problemstillingen ve-
drørende lavere indhold af næringsstoffer i gmo-foder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristen Touborg (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristen.Touborg@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand

1/1

Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 2010-11
FLF alm. del Spørgsmål 393
Offentligt


